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Verksamhetsberättelse 2018

Under 2018 har arbetet med kanalisation fortskridit och fiberblåsning påbörjats. Arbetet har

begränsats och försenats på grund av kapacitetsbrist, både när det gäller fiberanläggare och

i ännu högre grad när det gäller samförläggning med el. Fördelarna med samförläggning
överväger dock starkt förseningen. Byggnationen håller hittills de ekonomiska ramarna.

Den 27 juni hölls årsstämma.

Styrelsen fram till stämman 2019 har varit,

Ordförande / Frank Fredrikson, vice ordförande / Öystein Andersen, sekreterare /Joakim
Swedberg, Kassör /Anders Nilsson, övriga / Henrik Glans, Kristoffer Nyr6n, ersättare / Aslak

Jensen.

Styrelsen har hållit 5 protokollförda sammanträden under 2018

Medlemmar som skrivit avtal ökade under året med 22st, till 586 medlemmar.

Medlemsårsavgiften har varit 200kr

Under 2018 fakturerades medlemmarna den sista delen av medlemsinsatsen, 4 900kr.

Samarbetet med våra grannföreningar resulterade iden gemensamma upphandlingen av KO

under 2017 och ett mycket bra gruppavtal med Telia. Under 2018 tittade vi på gemensamt

ad min istrationsprogra m. Resultatet är att Mittorust och Långelanda byter till Fiberekonomi,

för kund och ekonomihantering, medan Myckleby och Askerö/Säckebäck fortsätter i de

system de arbetar i för närvarande.

Planeringen ligger på ett förstärkt samarbete efter uppstarten av näten avseende skötsel och

administration.

Vi skall sammanlänka våra nät för att minska sårbarheten.

På vår hemsida har löpande lagts ut information. Facebooksidan har avslutats. Nyhetsbrev

har skickats ut via mejl. Till de medlemmar som inte har mejl har information sänts via vanlig
post.

Fokus för 2019 är inriktat på att byggnationen skall kunna färdigställas och uppstarten av de

första uppkopplingarna under våren 2019.
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